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Abstract (en)
The path consists of supports (50) carrying a number of parallel boards (10), at right angles to the supports. Both supports and boards are
manufactured from extruded recycled mixed plastics, and are cut to size. Boards and supports are positively connected at right angles to the
supports. Each board consists of a cover panel with vertically projecting rails along the long edges. Each panel has a covering layer, which consists
of a coarse granular material and/or ribbing, and is of a different colour from the panel.

Abstract (de)
Stegkonstruktion (11), insbesondere Personen-Laufsteg zur Anwendung im Freien, mit einer Vielzahl von einander parallelen Stegbrettern (10),
die auf zu ihnen quer angeordneten Trägern (50) abgestützt sind. Um eine Stegkonstruktion (11) mit den eingangs genannten Merkmalen so zu
verbessern, daß die Dauerhaltbarkeit gesteigert wird und Pflegeaufwand nicht erforderlich ist, wird diese so ausgebildet, daß die Stegbretter (10)
und die Träger (50) aus bedarfsweise recyceltem Mischkunststoff extrudierte und abgelängte Profile sind. <IMAGE>
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